
РЕПУБЛИКА СРБИЈА 
АУТОНОМНА ПОКРАЈИНА ВОЈВОДИНА 
ГРАД НОВИ САД 
СКУПШТИНА ГРАДА НОВОГ САДА 
Број: 06-1/2017-291-I 
3. април 2017. године 
НОВИ САД 
 
 
ОДБОРНИЦАМА И ОДБОРНИЦИМА  
У СКУПШТИНИ ГРАДА НОВОГ САДА 
  

На основу члана 79. став 3. и 4. Пословника Скупштине Града Новог Сада, Градско веће 
Града Новог Сада доставило је 3. априла 2017. године председнику Скупштине Града Новог 
Сада образложенe предлогe да се дневни ред XVIII седнице Скупштине Града, сазване за 7. 
април 2017. године, допуни са тачкaмa:  

− Предлог плана детаљне регулације Универзитетског комплекса у Новом Саду 
− Предлог плана детаљне регулације Кинеске четврти са Чешким магацином у Новом Саду 
− Предлог одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације зоне 

реконструкције у наслеђеним амбијенталним целинама у Новом Саду 
− Предлог одлуке о изменама и допунама Плана детаљне регулације Подбаре у Новом Саду 
− Предлог одлуке о изради плана детаљне регулације простора Чардака у Сремској Каменици 
− Предлог одлуке о изради плана детаљне регулације подручја између улица Јанка 

Веселиновића, Стевана Мокрањца, Хаџи Рувимове и Веселина Маслеше у Новом Саду 
− Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације простора за 

мешовиту намену између Булевара Европе, Булевара цара Лазара, улица Стражиловске 
и Жарка Зрењанина, Булевара Михајла Пупина, улица Јеврејске и Футошке у Новом 
Саду (локалитет Булевар ослобођења) 

− Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације насељеног места 
Ветерник (локалитет кружне раскрснице на укрштању Улице Нова I и Новосадског пута) 

− Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана детаљне регулације „Булевар III“ у 
Новом Сад (локалитет на парцелама бр. 7079 и 7123 КО Нови Сад I) 

− Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана детаљне регулације блокова између 
Булевара Јаше Томића, Гагаринове улице, Булевара краља Петра I, Руменачке улице и 
улице Париске комуне у Новом Саду (локалитет уз атомско склониште) 

Наведени материјали достављају вам се у прилогу дописа, као и одговор на одборничко 
питање одборнице Јелене Мандарић. 
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